

二零零七至二零零八年度「到訪傑出學人」張亞平院士訪問聯合書院 18-26/11/2007

2007- 2008 Distinguished Visiting Scholar - Professor Zhang Yaping visited United College



張亞平院士的歡迎午宴於十一月二十日於文怡閣舉行，出席嘉賓包括(從左至右)善衡書院候任院長辛世文教授、晨興書院候任院長莫理斯教授、聯合書院院長馮國培教授、大學副校長鄭振耀教授及大學協理副校長蘇基朗教授。

A snapshot taken at the Welcoming luncheon of Professor Zhang Yaping held at the Staff Common Room on 20 November 2007. Honorable guests included (from left to right): Professor Samuel Sun, Master-designate of S.H. Ho College, Professor James A Mirrlees, Master-designate of Morningside College, Professor Fung Kwok Pui, Head of United College, Professor Zhang Yaping, Professor Jack Cheng, Pro-Vice-Chancellor, and Professor Billy So, Associate Pro-Vice-Chancellor.



張亞平院士(左二)與校長劉遵義教授(中)會面，由院長馮國培教授(右二)、生理學系黃聿教授(最左)及化學病理學系鄧亮生教授(最右)陪同。

Accompanied by Professor Fung Kwok Pui (second from right), Professor Huang Yu (far left) and Professor Nelson Tang (far right), Professor Zhang Yaping (second from left) met Professor Lawrence J Lau at the Vice-Chancellor's Office.



張亞平院士的師生夜話於十一月二十一日晚上假思源館舉行。

Professor Zhang Yaping met staff and students of the University at the Night Talk held on 21 November at the Si Yuan Amenities Centre.

張亞平院士於公開講座中與出席者講解中國人來自非洲的學說及證據。

Professor Zhang Yaping shared the evidence in support of the African-origin of modern Chinese in his public lecture.



張亞平院士於書院文怡閣接受傳媒的專訪。

Professor Zhang met media friends at the Staff Common Room.



張亞平院士於公開講座後回答台下的提問，主持為黃聿教授(左)。

Professor Zhang Yaping responded to the questions raised after the public lecture, with Professor Huang Yu as the moderator (left).

張亞平院士於書院校園主持第二次公開講座，主持為鄧亮生教授。

Professor Ya-ping Zhang delivered his second public lecture on College campus, with Professor Nelson Tang (right) as moderator.



院長馮國培教授(左)及到訪傑出學人委員會主席林健枝教授(右)為張亞平院士設歡送晚宴，席上兩位致送紀念品予張院士。

Professor Fung Kwok Pui, College Head (left) and Professor Lam Kin Che, Chairman of the College Distinguished Visiting Scholar Committee (right), presenting souvenir to Professor Zhang at the Farewell Dinner.